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OBČINA PREVALJE 
PREVALJE 
Občinski svet 
 
 
Številka: 032-0002/2010-19 
Datum: 19.12.2013 
 
 
 
 

Z A P I S N I K  

 
 
 
23. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje, ki je bila dne 19. decembra 2013, ob 
17.00 uri, v sejni sobi Občine Prevalje, Trg 2a, Prevalje. 

 
Sejo je v skladu z 19. členom Statuta Občine Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
18/06, 19/06-popr., 34/07, 15/10)  in 22. členom Poslovnika občinskega sveta Občine 
Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 18/06, 1/08, 5/11) sklical župan dr. Matija 
Tasič. 
 
Predlagani  dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 23. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 22. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje.  
4. Predlog Proračuna Občine Prevalje za leto 2014 – v skladu z 2. odstavkom  89. 

člena  Poslovnika Občinskega sveta. 
5. Predlog Odloka o javnem redu in miru v Občini Prevalje – 2. obravnava. 
6. Predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa na območju Občine Prevalje – hiter 

postopek in predlog Sklepa o uvedbi omejenega parkiranja – modre cone na 
urejenih in rezerviranih javnih parkiriščih v centru mesta Prevalje. 

7. Soglasje k ceni SVS pomoč na domu. 
8. a) Sprememba in dopolnitev soglasja k sistemizaciji delovnih mest v OŠ 

Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje in 
           b) Sklep o določitvi cen programov OŠ Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje, 
9. Sprememba cen storitev oskrbe s pitno vodo in odvajanja odpadnih voda  ter 

uveljavitev nove cene čiščenja odpadnih voda v občini Prevalje.  
10. Prenos dolgoročnih sredstev v upravljanje Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje 

(trije sklepi). 
11. Premoženjsko pravne zadeve: 

a. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun občinskih taks v Občini 
Prevalje za leto 2013. 

b. Predlog spremembe Sklepa o povprečni gradbeni ceni in osnovni ceni 
stavbnega zemljišča v Občini Prevalje. 

c. Predlog spremembe Sklepa o načinu pridobivanja stvarnih pravic za potrebe 
izgradnje oz. rekonstrukcije javnih cest, javnih poti in druge javne komunalne 
infrastrukture v Občini Prevalje. 

d. Ukinitev javnega dobra. 
e. Ustanovitev javnega dobra. 

12. Pobude in vprašanja. 
13. Razno. 
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K tč. 1 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seje sta se udeležila župan dr. Matija TASIČ in podžupanja Margareta JUKIČ. 
Seje so se udeležili naslednji člani občinskega sveta : 
1. Stašo LODRANT  
2. Marko KAVTIČNIK (zapustil sejo ob 17. uri in 37 min) 
3. Hedvika GORENŠEK 
4. Bogdan PUPAVAC 
5. Metka NAVERŠNIK 
6. Bernard PAČNIK 
7. Maks PUČELJ 
8. Matej PEČNIK 
9. Marjan SONJAK 
10. Dušan GOLNAR 
11. Franc JURIČAN 
12. Ivan PUNGARTNIK  
13. Jure PENEC 
14. Andrej STERMEC 
15. Tanja KLEMENC SEKUTI (od 17. ure in 27 min ure dalje) 
 
Seje so se udeležili še :  
 
1. Mira HANCMAN, ravnateljica Osnovne šole Franja Goloba, k tč. 8 
2. Štefan ŠUMAH, Direktor Javnega komunalnega podjetja LOG d.o.o., k tč. 9 
3. Irena DOŠEN, vodja občinskega redarstva, k tč. 13 
4. Aleksander Hočevar, občinski redar, k tč. 13 
5. Emilija IVANČIČ, občinska uprava 
6. Veronika ŠART, občinska uprava 
7. Bernarda GRADIŠNIK, občinska uprava 
8. Žiga BERLOŽNIK, občinska uprava 
 
Novinarji :  

1. TV Uršlja, snemalci 
 
 

 
K tč. 1 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
 

Na seji je bilo prisotnih 15 občinskih svetnikov.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP:  
23. redna seja Občinskega sveta Občine Prevalje je sklepčna. 
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K tč. 2 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 23. REDNE SEJE 

 
Župan predlaga umik sedme točke dnevnega reda z naslovom Soglasje k ceni SVS 
pomoč na domu ter osme b točke z naslovom Sklep o določitvi cen programov OŠ 
Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje, dokler Občina Prevalje ne prejme navodil s strani 
ministrstva, sprememba hitrega postopka pod točko šest v prvo obravnavo ter predlaga 
dodatno točko dnevnega reda enajst e z naslovom Ustanovitev javnega dobra. Ostale 
točke se ustrezno preštevilčijo.   
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP  
Svet Občine Prevalje je na svoji 23. redni seji, dne 19. decembra 2013, soglasno 
sprejel dnevni red 23. redne seje v naslednji obliki: 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 23. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 22. redne seje Občinskega sveta Občine 

Prevalje.  
4. Predlog Proračuna Občine Prevalje za leto 2014 – v skladu z 2. 

odstavkom  89. člena  Poslovnika Občinskega sveta. 
5. Predlog Odloka o javnem redu in miru v Občini Prevalje – 2. obravnava. 
6. Predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa na območju Občine 

Prevalje – hiter postopek in predlog Sklepa o uvedbi omejenega 
parkiranja – modre cone na urejenih in rezerviranih javnih parkiriščih v 
centru mesta Prevalje. 

7. Sprememba in dopolnitev soglasja k sistemizaciji delovnih mest v OŠ 
Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje in 

8. Sprememba cen storitev oskrbe s pitno vodo in odvajanja odpadnih 
voda  ter uveljavitev nove cene čiščenja odpadnih voda v občini 
Prevalje.  

9. Prenos dolgoročnih sredstev v upravljanje Osnovni šoli Franja Goloba 
Prevalje (trije sklepi). 

10. Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun občinskih 

taks v Občini Prevalje za leto 2013. 
b) Predlog spremembe Sklepa o povprečni gradbeni ceni in 

osnovni ceni stavbnega zemljišča v Občini Prevalje. 
c) Predlog spremembe Sklepa o načinu pridobivanja stvarnih 

pravic za potrebe izgradnje oz. rekonstrukcije javnih cest, 
javnih poti in druge javne komunalne infrastrukture v Občini 
Prevalje. 

d) Ukinitev javnega dobra. 
e) Ustanovitev javnega dobra. 

11.  Pobude in vprašanja. 
12.  Razno. 

 
 

K tč. 3 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE  

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PREVALJE 
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Župan uvodoma pove, da občinska uprava ni prejela pisnih pripomb na zapisnik. 
 
Gospod Jure Penec opozori, da je prišlo do lapsusa pri navedbi govorca, saj je glede 
pomena pojma stojnina spraševal on in ne gospod Matej Pečnik, kot navaja zapisnik. 
Opozori še, da je zapisano, da ga zanima, kolikšen je delež Občine Prevalje v 
komunalnem podjetju, spraševal pa je po vrednosti deleža.  
 
Gospa Metka Naveršnik opozori, da je bila njena navedba pod točko sedem narobe 
razumljena ter da ni izjavila, da je bila revizija opravljena na njeno željo. Govor je tekel o 
tem, zakaj je ta točka na dnevnem redu ter kdo je predlagal, da se obravnava na seji 
občinskega sveta. Ona je izjavila le, da se obravnava revizije ni uvrstila na dnevni red seje 
občinskega sveta na njeno željo ter prosi, da se napaka popravi.  
 
Gospod Bernard Pačnik opozori, da je na prejšnji seji postavil par vprašanj za 
predstavnike družbe Petrol Energetika d.o.o., vendar odgovorov za zastavljena vprašanja 
ni prejel.  
 
Gospod Dušan Golnar pove, da z odgovorom na vprašanje, zastavljenim na prejšnji seji, ki 
se nanaša na prodajo le deleža, ki je v lasti Občine Prevalje, ni prejel ustreznega 
odgovora. Doda še, da je bila točka, ki se nanaša na revizijo, uvrščena na dnevni red na 
njegovo željo.  
 
Gospod Franc Juričan oporeka zapisanemu, da je izjavil, da je krivda slabega poslovanja 
javnega komunalnega podjetja na strani občinskih svetnikov in župana. Doda, da če je 
družba slabo poslovala, je to krivda predvsem župana ter tudi nadzornega organa družbe. 
Župan odgovori, da ne sme posegati v poslovanje JKP LOG d.o.o.  

 
Gospod Andrej Stermec opozori, da na zastavljena vprašanja ni prejel odgovora.  

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP 
Občinski svet Občine Prevalje potrdi sklepe in zapisnike 22. redne seje Občinskega 
sveta Občine Prevalje, vse s predlaganimi spremembami. 
 
 

K tč. 4 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE PREVALJE ZA LETO 2014 – V SKLADU Z 2. 

ODSTAVKOM  89. ČLENA  POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA 
 
Župan uvodoma pove terminski plan, kako se bodo odvijali postopki v zvezi s 
sprejemanjem proračuna za naslednje leto. Do 10. januarja 2014 bo potekala javna 
razprava, od 2. do 10. januarja bodo seje odborov, od 13. do 20. januarja dopolnitev 
predloga proračuna, do 20. januarja priprava gradiva za sejo občinskega sveta, po 20. 
januarju do 27. januarja bo možnost vlaganja amandmajev, naslednja seja občinskega 
sveta pa je predvidena 30. januarja 2014.  Na tej seji se v razpravi presoja, ali je predlog 
proračuna primeren za javno razpravo. Opomni še na varčevalne ukrepe s strani države 
ter posledično krčenje prihodkov. Navede predvidene projekte v naslednjem letu ter 
projekte, katerih dokončanje je predvideno v prihodnjem letu.  
 
Veronika Šart je podala kratko obrazložitev. V predlogu proračuna so predvideni prihodki v 
višini 9.000.000 EUR in odhodki v višini 8.838.000 EUR. V računu finančnih terjatev in 
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naložb je predviden nakup kapitalskega deleža v javnem komunalnem podjetju  LOG 
d.o.o. v višini  51.000 EUR, v računu financiranja pa so predvidena odplačila kreditov  v 
višini 251.000 EUR. Skupni primanjkljaj vseh treh bilanc je predviden v višini 66.000 EUR 
in se pokriva s preostankom sredstev iz leta 2013 v višini 73.000 EUR. Kasneje bo 
občinska uprava v proračun dodala še stroške za izvedbo volitev v letu 2014.  
 
Gospod Bernard Pačnik pove, da je ponosen, kako so Prevalje urejene, pohvali urejenost 
šole, parkov ter nivo kulture. Nadaljuje, da je opazil pomanjkanje čuta za socialo ter 
opozori, da se socialni problemi močno povečujejo. Navede, da se nekatera sredstva, kot 
so na primer financiranje razsvetljave športnega parka, telovadnice, kulturnih prireditev, 
prekomerno odmerjena, medtem ko mnogi občani niso zmožni plačevati računov ter jim 
zaradi tega npr. odklopijo elektriko. Doda še, da prevaljski gasilci še vedno nimajo lestve s 
katero bi lahko reševali v višjih nadstropjih, saj sami nimajo sredstev, občina jim jih pa ne 
nameni. Župan odgovori, da Občina Prevalje sofinancira enega delavca, ki dela na Altri ter 
opozori, da mora občina delovati v skladu z zakonom ter doda, da občina vsekakor skrbi 
za socialo. Gospod Pačnik še pove, da bi naj bila Občina Prevalje edina, ki ne plačuje za 
ravnanje z najdenimi psi in mačkami. Župan odgovori, da občina nameni precej sredstev 
za ta namen in da njegova navedba ne drži. Doda še, da je Občina Prevalje edina, ki tako 
veliko vlaga v nad standard vzgojno izobraževalnih ustanov ter njihovih programov. 
 
Gospod Dušan Golnar opozori, da so določene postavke v proračunu navedene že več let 
zaporedoma, vendar se vsako leto pri rebalansu umaknejo. Župan opozori, da se na tej 
seji podajajo le predlogi tako, da bo proračun primeren za sprejetje in ni predvidena 
razprava o posameznih postavkah, ki so že vključene v proračun.  
 
Gospod Ivan Pungartnik opozori, da občani skoraj nimajo vpliva na oblikovanje proračuna 
ter da je odziv zelo majhen. Župan odgovori, da prihaja veliko pripomb s strani društev, 
krajevnih skupnosti, komisij ipd. ter doda, da so posamezni občani sicer res redkeje 
predlagatelji.  
 
Gospod Franc Juričan vpraša, ali je proračun realno zastavljen ter je pričakovati, da ga bo 
občinska uprava tekom leta uspela realizirati, saj on sam ni takšnega mnenja. Povzame še 
misel gospoda Bernarda Pačnika, da je potrebno razmisliti, kako bi lahko občanom 
pomagali še na kakšen drug način. Župan odgovori, da je proračun toliko višji, ker je 
pričakovan sklep za izgraditev čistilne naprave ter opozori, da mora biti to postavka v 
proračunu, če želimo projekt realizirati.  
 
Gospa Hedvika Gorenšek poda pomislek glede majhnega števila poslanih pobud za 
proračun tudi zato, ker so njihove pobude pogosto prezrte in niso upoštevane pri 
načrtovanju. Župan odgovori, da so v glavnini pripombe upoštevane, razen za redke 
izjeme.  
 
Gospod Andrej Stermec opozori na možnost napake pri proračunski točki 14.  
 
Gospa Metka Naveršnik opozori, da navodila posrednim in neposrednim proračunskim 
uporabnikom niso dosledno upoštevana. Želi predložitev seznama vseh zaposlenih na 
Občini Prevalje, vključno z javnimi delavci, saj so plače planirane na treh različnih 
proračunskih postavkah in zaradi tega nepregledne.  
 
Župan obvesti, da je sprejel sklep o začasnem financiranju, ki velja, dokler ne bo sprejet 
proračun za naslednje leto.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
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S 13 glasovi za in 1 proti je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme sklep, da se o Predlogu proračuna Občine 
Prevalje za leto 2014 opravi javna razprava. 
 
 

K tč. 5 
PREDLOG ODLOKA O JAVNEM REDU IN MIRU V  

OBČINI PREVALJE – 2. OBRAVNAVA 
 

Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. Razloži, da so pripravljavci pri sestavljanju 
predloga odloka v drugi obravnavi upoštevali predlagane spremembe ter izločili vsa 
podvajanja z ostalimi zakonodajnimi akti.  
 
Predsednik odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da je odbor Predlog Odloka o javnem 
redu in miru v Občini Prevalje obravnaval, ga potrdil in ga daje občinskemu svetu v 
obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedal, da je 
komisija predlog Odloka o javnem redu in miru obravnavala ga potrdila ter ga daje 
občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  

Razprave ni bilo. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 13 svetnikov. 
Glasovalo je 13 svetnikov. 
S 13 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP k tč. 5: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o javnem redu in miru v Občini 
Prevalje. 
 
Odlok se objavi v uradnem glasilu slovenskih občin. 
 

 
K tč. 6 

PREDLOG ODLOKA O UREDITVI CESTNEGA PROMETA NA OBMOČJU OBČINE 
PREVALJE – 1. OBRAVNAVA IN PREDLOG SKLEPA O UVEDBI OMEJENEGA 

PARKIRANJA – MODRE CONE NA UREJENIH IN REZERVIRANIH JAVNIH 
PARKIRIŠČIH V CENTRU MESTA PREVALJE. 

 

Bernarda Gradišnik poda kratko obrazložitev. Navede, da je predlog odloka sestavljen na 
podlagi zakonskih in podzakonskih aktov ter na kratko povzame vsebino. Doda, da se 
modre cone določijo z dodanim sklepom.  
 
Predsednik odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da je odbor Predlog Odloka o ureditvi 
cestnega prometa na območju Občine Prevalje ter Predlog sklepa o uvedbi omejenega 
parkiranja - modre cone na urejenih in rezerviranih javnih parkiriščih v centru mesta 
Prevalje obravnaval. Pove, da bi bilo potrebno uskladiti 11. člen predloga odloka, določiti 
pristojno osebo za podpisovanje sklepov ter da je v odlok potrebno dodati določbo glede 
prostora za gasilce, namenjene za interventni slučaj.  
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedal, da je 
komisija Predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa na območju Občine Prevalje ter 
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Predlog sklepa o uvedbi omejenega parkiranja - modre cone na urejenih in rezerviranih 
javnih parkiriščih v centru mesta Prevalje obravnavala ter da je na seji komisije predlagala, 
da se sprejemanje predmetnega odloga opravi po dvostopenjskem sprejemanju, na tej seji 
v prvi obravnavi.  
 
Gospod Marjan Sonjak vpraša, kako bi naj v praksi delovale modre cone oziroma območja 
kratkotrajnega parkiranja. Ali se bo to delalo s časovnimi urami ali se bo parkirnina 
obračunavala preko parkirnih avtomatov. Nadalje vpraša, ali je v naselju toliko parkirišč, da 
se lahko modre cone uvedejo. Sam je mnenja, da bi bilo potrebno narediti dodatna 
parkirišča ter modno cono uvesti šele nato. Župan odgovori, da je predvideno brezplačno 
parkiranje do 2 uri, cone bodo označene z modro črto.  
 
Gospod Bernard Pačnik izrazi dvom ter meni, da je sprejemanje te odločitve še 
prenagljeno. V sklopu modre cone bi bilo 74 parkirnih prostorov, ki jih občani ne bi mogli 
več uporabljati. Župan odgovori, da bi bilo območje kratkotrajnega parkiranja le med 
sedmo in sedemnajsto uro. Gospod Pačnik nadaljuje, da v središču Prevalj večinoma 
parkirajo le občani Prevalj, prebivalci drugih občin le redkeje.  
 
Gospa Hedvika Gorenšek vpraša glede omejitve hitrosti na 10 kilometrov na uro in sicer v 
bližine od ene od kmetij na Lešah. Bernarda Gradišnik pove, da se ta omejitev postavlja 
samo v bližini vrtcev in šol, kjer je gost promet.  
 
Gospod Andrej Stermec pohvali odlok, doda pa, da sklepa o modrih conah pa ne bo 
podprl.  
 
Gospod Franc Juričan pove, da je pobiranje parkirnine preko avtomatov v nekaterih mestih 
precej donosno. Opozori, da tujci, ki so sicer redki, raje plačajo. Zanima ga, kje se bodo 
dobile parkirne ure. Nadalje vpraša, koliko bo znašala najemnina, kakor ima to urejeno tudi 
Občina Ravne na Koroškem.  
 

Gospod Jure Penec pove, da se mu zdi odlok v redu zastavljen, nadalje pa opozori, da je 
čas sprejemanja takšnega odloka, ki ima finančne posledice, glede na trenutno situacijo, 
neprimeren. 
 
Gospod Bogdan Pupavac opozori, da bodo kasneje mnogi parkirali na parkirnih mestih 
stanovanjskih blokov, ki bodo mogli iskati druge načine za parkiranje.  
 
Gospod Ivan Pungartnik se strinja s predlogom odloka ter opomni, da je potrebno biti 
takten in se ne prenagliti, saj bo v nasprotnem primeru občanom povzročenih precej 
nevšečnosti. Vpraša še, kdaj bo novi redar pričel z delom. Župan odgovori, da se bo prišel 
predstavit na tej seji pod točko razno.  
 
Gospod Dušan Golnar vpraša, ali bo redar imel pravico tudi fotografirati.  
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 13 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP:  
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o ureditvi cestnega prometa na 
območju Občine Prevalje v prvi obravnavi. 
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K tč. 7 
SPREMEMBA IN DOPOLNITEV SOGLASJA K SISTEMIZACIJI  
DELOVNIH MEST V OŠ PREVALJE, ENOTI VRTEC PREVALJE 

 

Gospa Mira Hancman, ravnateljica Osnovne šole Franja Goloba, poda kratek uvod. 
Sprememba se predlaga zaradi odločbe glede otroka s posebnimi potrebami, ki nalaga 
šoli, da otroku priskrbi spremljevalca, zaradi česar je potrebno spremeniti sistemizacijo 
delovnih mest v OŠ Prevalje, enoti vrtec Prevalje. 
 
Predsednica odbora za družbene dejavnosti, gospa Metka Naveršnik, je povedala, da je 
odbor Spremembo in dopolnitev Soglasja k sistemizaciji delovnih mest v OŠ Prevalje, 
enoti Vrtec Prevalje za šolsko leto 2013/2014 obravnaval ter predlaga občinskemu svetu, 
da izda soglasje.  
 
Predsednica odbora za proračun in finance, gospa Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da 
je odbor Spremembo in dopolnitev Soglasja k sistemizaciji delovnih mest v OŠ Prevalje, 
enoti Vrtec Prevalje za šolsko leto 2013/2014 obravnaval ter predlaga občinskemu svetu, 
da izda soglasje.  
 
Gospod Bernard Pačnik vpraša, ali je, glede na prejšnja leta, več otrok, ki imajo 
subvencionirano malico. Gospa Mira Hancman pove, da imajo 543 otrok, od tega jih ima 
250 subvencionirano malico ter 45 otrok, ki imajo brezplačno kosilo in doda, da se stanje 
slabše.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 7: 
Občinski Svet Občine Prevalje  daje Soglasje k spremembi in dopolnitvi 
sistemizacije delovnih mest Osnovne šole Franja Goloba Prevalje, Enote Vrtec 
Prevalje za šolsko leto 2013/2014. 
 
 

K tč. 8 
SPREMEMBA CEN STORITEV OSKRBE S PITNO VODO IN ODVAJANJA  

ODPADNIH VODA  TER UVELJAVITEV NOVE CENE ČIŠČENJA  
ODPADNIH VODA V OBČINI PREVALJE 

 
Gospod Štefan Šumah poda kratek uvod. Opozori, da od 1.1.2013 velja nova uredba, ki 
prenaša na uveljavitev cen na lokalno skupnost. Na komunalnem podjetju so v skladu s to 
uredbo pripravili nove cene. Z letom se 2010 se je uvedla omrežnina, s katero so bile 
stanovanjske hiše na slabšem v primerjavi s stanovanji v blokih, kar ta uredba odpravlja 
ter na kratko povzame vsebino gradiva, ki so ga občinski svetniki prejeli na sami seji.  
 
Predsednik odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da v tem primeru ne gre za dvig cen, 
ampak le za nov obračun cene. Odbor se s prelagano ceno strinja in jo daje občinskemu 
svetu v potrditev.   
 
Predsednica odbora za proračun in finance, gospa Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da 
je bilo na odboru glede sklepa 6 vzdržanih ter 1 proti. Župan razloži, da odbor še ni bil 
seznanjen s končnim izračunom, zato so se glede glasovanja o spremembi vzdržali.  
 
Gospod Franc Juričan opozori, da pri takšnem načinu sprejemanja sklepov, ko je 6 članov 
odbora vzdržanih, eden pa proti, pomeni, da tega sklepa ne predlagajo občinskemu svetu 
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v obravnavo in sprejem. Gospa Klemenc Sekuti doda, da je njihov odbor sklep pripravil po 
zgledu KCG. 
 
Gospod Marjan Sonjak pove, da je bila na odboru sprejeta takšna odločitev, ker so želeli 
videti končno gradivo.  
 
Gospod Franc Juričan odgovori, da jemlje mnenje odborov kot usmeritev ter se na podlagi 
tega odloči o svojem glasovanju. 
 
Gospod Bernard Pačnik vpraša, ali bi se lahko naredila uskladitev tudi na takšen način, da 
bi se cene storitve hišam pocenile in ne podražile stanovanjem. Župan doda, da so imeli 
precej burne diskusije glede predmetne teme. 
 
Gospod Ivan Pungartnik pove, da uredbe ni sprejemalo komunalno podjetje ter pove, da 
se z vsebino ne strinja.  
 
Gospod Jure Penec se s spremembo cene ne strinja. Vpraša, koliko sanacijskih in 
vzdrževalnih del je bilo dejansko opravljenih na Prevaljah, koliko krat je bila opravljena 
analiza kvalitete vode, kako kakovostno vodo pijejo občani na Prevaljah ter koliko so pri 
komunalnem podjetju imeli dejanskega stroška s temi deli. Vpraša še, koliko števcev so 
zamenjali v enem letu. Gospod Štefan Šumah odgovori, da je na Prevaljah ena boljših vod 
v državi. Nadaljuje, da je upravljavec vodovodnega omrežja dolžan zamenjati števce na 5 
let. Pove še, da so na Prevaljah bogati vodni viri in da tudi ob letošnji suši ni bilo potrebno 
uvajati nobenih posebnih omejitev ter opomni na velik vodni vir nad Prevaljami - Šumec.  
 
Gospod Andrej Stermec pove, da se s predlagano spremembo ne strinja in je ne bo 
podprl. Opomni tudi na idejo, da bi ustanovili svoje komunalno podjetje. Predlaga, da se 
najde način, da bi občane, ki imajo možnost priklopa na javni vodovod, lahko priklopili na 
javno vodovodno omrežje.  
 
Gospa Metka Naveršnik opozori, da je primerjala gradivo, ki so ga prejeli na odboru za 
KCG ter tega, ki so ga svetniki dobili na sami seji, in jo zanima, katere so te storitve, 
navedene v gradivu, saj je v prejšnji različici zapisno v postavki »zmanjšanje stroškov za 
ostale prihodke«, kjer je bilo prej zapisano 5.000 EUR, zdaj pa 20.000 EUR.  
 
Gospod Štefan Šumah odgovori, da je verjetno prišlo do računske napake.  
 
Gospod Bogdan Pupavac pove, da se je na odboru za finance vzdržal, saj je tudi sam 
zaposlen na komunalnem podjetju. Doda, da se analize in meritve redno izvajajo in ve, da 
je voda na tem območju zelo kvalitetna.  
 
Župan opozori gospoda direktorja, da je v predloženem gradivu na strani 5 napaka.  
 
Gospod Dušan Golnar predlaga, da se po vzoru Mestne občine Maribor ustanovi posebna 
komisija glede omrežnine, kakor je bil tudi predlog na skupnosti županov. Nadalje opozori, 
da je res, kakor je bilo prej rečeno, da poraba vode pada, vendar pa stroški dela rastejo. 
Gospod Štefan Šumah pove, da bi bila ta sprememba pri stanovanjskih hišah v povprečju 
0,38 EUR na osebo.  
 
Gospod Bernard Pačnik je vprašal, če so števci nameščeni pri porabnikih ter tudi pri 
zajetju. Gospod direktor odgovori, da se poraba obračunava glede na števce, nameščene 
pri neposrednih porabnikih.  
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Gospod Ivan Pungartnik napove, da bo glasoval proti spremembi ter obrazloži svojo 
odločitev. Ob enem se opre na trditev gospoda Juričana, da predstavljajo odbori oporo 
občinskemu svetu, da se ta lažje opredeli do določene zadeve. Gospod Šumah še 
navede, da je povprečna poraba na družino 13,8 m3 po dejanski porabi.  
 
Gospod Matej Pečnik vpraša, za koliko so bili stanovalci v stanovanjskih blokih privilegirani 
v primerjavi s stanovalci v stanovanjskih hišah. Sam meni, da gre s to spremembo za bolj 
pravično porazdelitev. Gospod Šumah pove, da ne more dati enoznačnega odgovora, saj 
je podatek odvisen od tega, koliko stanovalcev živi v posameznem bloku.  
 
Gospod Marjan Sonjak ponovno opozori, da odbor za proračun in finance ni mogel 
odločati, saj ni imel točnih podatkov.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 0 glasovi za, 9 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 8: 
Občinski Svet Občine Prevalje ne sprejme Spremembe cen storitev oskrbe s pitno 
vodo in odvajanja odpadnih voda ter uveljavitev nove cene čiščenja odpadnih voda 
v občini Prevalje. 
 

 
K tč. 9 

PRENOS DOLGOROČNIH SREDSTEV V UPRAVLJANJE OSNOVNI ŠOLI  
FRANJA GOLOBA PREVALJE (TRIJE SKLEPI) 

 
Veronika Šart poda kratko obrazložitev ter našteje dolgoročna sredstva, ki se prenašajo v 
upravljanje Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje.  
 
Predsednica odbora za proračun in finance, gospa Tanja Klemenc Sekuti predlaga prvi 
sklep, ki se glasi: Občina Prevalje prenese Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje, Polje 4, 
Prevalje v upravljanje dolgoročna sredstva. Sredstva se prenesejo v upravljanje s 
30.9.2013. Nadalje predlaga drugi sklep: Občina Prevalje prenese Osnovni šoli Franja 
Goloba Prevalje, Polje 4, Prevalje v upravljanje dolgoročna sredstva. Sredstva se 
prenesejo v upravljanje s 2.1.2013. Kot tretji sklep pa na vede sledeče: Občina Prevalje 
prenese Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje, Polje 4, Prevalje v upravljanje dolgoročna 
sredstva. Sredstva se prenesejo v upravljanje s 30.9.2013. 
 
Gospod Jure Penec vpraša, kakšne podatke so dobili ob opravljanju meritev glede 
ogrevanja. Župan odgovori, da za enkrat so podatki ugodni, da pa je potrebno meritve 
primerjati v daljšem časovnem obdobju, stroški električne energije pa so se povečali.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
Glasovalo je 16 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP 1 k tč. 9: 
Občina Prevalje prenese Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje, Polje 4, Prevalje v 
upravljanje dolgoročna sredstva. Sredstva se prenesejo v upravljanje s 2.1.2013. 
 

 

 

   EUR 

1.  Objekti -  Stari vrtci 
(Zgornji kraj in Pod 

Nabavna vrednost 70.091.58 EUR 
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Gonjami) 

  Popravek vrednosti 0,00 

  Neodpisana vrednost 70.091,58 EUR 

 

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
Glasovalo je 16 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP 2 k tč. 9: 
Občina Prevalje prenese Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje, Polje 4, Prevalje v 
upravljanje dolgoročna sredstva. Sredstva se prenesejo v upravljanje s 30.9.2013. 
 

 

 

   EUR 

1.  Objekt-Vrtec Krojaček 
hlaček (novogradnja vrtca) 

Nabavna vrednost 3.640.235,50 EUR 

  Popravek vrednosti 0,00 

  Neodpisana vrednost 3.640.235,50 EUR 

 

V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
Glasovalo je 16 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP 3 k tč. 9: 
Občina Prevalje prenese Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje, Polje 4, Prevalje v 
upravljanje dolgoročna sredstva. Sredstva se prenesejo v upravljanje s 30.9.2013. 
 
 
 

   EUR 

1.  Vzg.izobr.objekti Občine 
Prevalje:energ.sana. 

Nabavna vrednost  
1.283.333,84 EUR 

  Popravek vrednosti 0,00 

  Neodpisana vrednost 1.283.333,84 EUR 

 
 
 
 

K tč. 10 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE: 

A. PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 
OBČINSKIH TAKS V OBČINI PREVALJE ZA LETO 2013 

 
Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev ter pove, da se vrednost točke uskladi z rastjo 
indeksa cen življenjskih potrebščin.  
 

Predsednik odbora za KCG, Matej Pečnik, je povedal, da je odbor sklep obravnaval ter ga 
daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
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Predsednica odbora za proračun in finance, gospa Tanja Klemenc Sekuti je povedala, da 
je odbor sklep obravnaval ter ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik odbora za gospodarstvo, Jure Penec, je povedal, da je odbor sklep obravnaval 
ter se s predlaganim ne strinja.  
 

Razprave ni bilo 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 7 glasovi za, 5 proti, je bil sprejet  
SKLEPI k tč. 10A: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme  Sklep o določitvi vrednosti točke za izračun 
občinskih taks v Občini Prevalje za leto 2014 v višini 0,073 EUR.  
 
Sklep se objavi v uradnem glasilu slovenskih občin. 
 

 
 

B. PREDLOG SPREMEMBE SKLEPA O POVPREČNI GRADBENI CENI IN 
OSNOVNI CENI STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI PREVALJE 

 
Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev ter pove, da se povprečna gradbena cena in 
osnovna cena stavbnega zemljišča v Občini Prevalje uskladi z indeksom cen za 
stanovanjsko gradnjo za leto 2013.  
 
Predsednik odbora za KCG, Matej Pečnik, je povedal, da je odbor sklep obravnaval ter ga 
daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednica odbora za proračun in finance, gospa Tanja Klemenc Sekuti je povedala, da 
je odbor sklep obravnaval ter ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik odbora za gospodarstvo, Jure Penec, je povedal, da je odbor sklep obravnaval 
ter se s predlaganim ne strinja.  
 
Razprave ni bilo 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 7 glasovi za, 5 proti, je bil sprejet  
SKLEPI k tč. 10B: 
Občinski svet Občine Prevalje Sklep o spremembah sklepa o povprečni gradbeni 
ceni in osnovni ceni stavbnega zemljišča v Občini Prevalje.  
 
Sklep se objavi v uradnem glasilu slovenskih občin. 
 

 
C. PREDLOG SPREMEMBE SKLEPA O NAČINU PRIDOBIVANJA STVARNIH 

PRAVIC ZA POTREBE IZGRADNJE OZ. REKONSTRUKCIJE JAVNIH CEST, JAVNIH 
POTI IN DRUGE JAVNE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE V OBČINI PREVALJE 

Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev ter pove, da se na enak način uskladi sklep način 
pridobivanja stvarnih pravic za potrebe izgradnje oz. rekonstrukcije javnih cest, javnih poti 
in druge javne komunalne infrastrukture v Občini Prevalje 
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Predsednik odbora za KCG, Matej Pečnik, je povedal, da je odbor sklep obravnaval ter ga 
daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednica odbora za proračun in finance, gospa Tanja Klemenc Sekuti je povedala, da 
je odbor sklep obravnaval ter ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik odbora za gospodarstvo, Jure Penec, je povedal, da je odbor sklep obravnaval 
ter se s predlaganim ne strinja.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 7 glasovi za, 5 proti, je bil sprejet  
SKLEPI k tč. 10C: 
Občinski svet Občine Prevalje Spremembo Sklepa o načinu pridobivanja stvarnih 
pravic za potrebe izgradnje oziroma rekonstrukcije javnih cest, javnih poti in druge 
komunalne infrastrukture v Občini Prevalje.  
 
Sklep se objavi v uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
D. UKINITEV JAVNEGA DOBRA 

 

Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev, predlog ukinitve javnega dobra bi se izvedel na 
parc. št. 543/6, k.o. Farna vas, saj gre za funkcionalno zemljišče k stanovanjski stavbi. 
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEPI k tč. 10D: 
Nepremičnini parc. št.  543/6 k.o. Farna vas se ukine status javnega dobra ter se 
zanjo vknjiži lastninska pravica na Občino Prevalje.  
 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
 

E. USTANOVITEV JAVNEGA DOBRA 
 

Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev, da se javno dobro ustanovi na objektih, ki so v 
javni rabi. Župan poda še dodatno obrazložitev.  

 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 10E: 

1. člen 
Zemljišča: 
 

OBJEKT ZK PODATKI O PARCELI 

Vrtec Krojaček Hlaček parc. št. 158/5, 136/7, 158/7, vse k.o. 
884 - Farna vas 

Osnovna šola Franja Goloba parc. št. 158/4, 158/6, 158/3, vse k.o. 
884 - Farna vas 

Športni park parc. št. 622/10, 622/11, 622/9, 614/5, 
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555/3, 614/18, 614/19, vse k.o. 884 - 
Farna vas 

Spominski park parc. št. 263/1, 262/1, obe k.o. 884 - 
Farna vas 

Družbeni dom parc. št. 256/4, 254/2, obe k.o. 884 - 
Farna vas 

Vandrovski trg parc. št. 229/17, 233/14, 229/20, vse 
k.o. 884 - Farna vas 

Javne parkirne in zelene površine  parc. št. 592/6, 237/18, 411/42, 411/53, 
387/40, 291/6, vse k.o. 884 - Farna vas, 
125/2, 126/0, obe k.o. 883 - Dobja vas 

Sokolski park parc. št. 299/7, 299/5, 680/1, 233/5, 
233/20, vse k.o. 884 - Farna vas  

Vrtec Pod Gonjami parc. št. 27/2, 27/3, 38/2, 39/7, 39/8, 
vse k.o. 884 - Farna vas 

Vrtec Zgornji kraj parc. št. 298/1, 298/2, 298/5, vse k.o. 
884 - Farna vas 

Osnovna šola Franja Goloba, 
podružnica Leše 

parc. št. 226/3, 226/2, 226/4, vse k.o. 
892 - Leše 

Športno igrišče na Lešah parc. št. 353/5, k.o. 891 - Prevalje 

Osnovna šola Franja Goloba, 
podružnica Holmec 

parc. št. 4/0, k.o. 875 - Dolga Brda 

Osnovna šola Franja Goloba, 
podružnica Šentanel 

parc. št. 460/3, 459/1, 460/1, vse k.o. 
874 - Šentanel 

 
vse v Zemljiški knjigi Okrajnega sodišča v Slovenj Gradcu, pridobijo status 
grajenega javnega dobra v lasti Občine Prevalje. 
 

2. člen 
 

Pri nepremičninah iz. 1. člena tega sklepa se dovoli vpis zaznambe, da so navedene 
nepremičnine grajeno javno dobro v lasti Občine Prevalje. 
 

3. člen 
 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
 

K tč. 11 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Občinski svetnik Ivan Pungartnik je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 
1. Najprej omeni, da večino svojih vprašanj postavlja, kot je bilo predlagano, preko 

elektronske pošte. Stanovalci na naslovih Trg 9 in Trg 13 navajajo, da ni ulične 
razsvetljave, ki je včasih bila, vendar je bila odstranjena. Gospod Pungartnik še 
doda, da je šel tudi sam preveriti in potrdil, da je na tem območju res temno ter slabo 
vidljivo.   

2. Kdaj bo občinski svet sprejemal nov občinski prostorski načrt (OPN)? Župan 
odgovori, da predvidoma v spomladanskih mesecih leta 2014. 

3. Opozori na zanemarjeno stanje objekta, kjer je včasih bila trgovina Borovo, ki kazi 
splošno podobo Prevalj.  
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4. Opozori na slabo publiciteto akcije Karitasa v mesecu novembru, ter navede, da je 
bil slab odziv prav zaradi slabega oglaševanja akcije.  

 
Občinski svetnik Bernard Pačnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

5. Opozori na slabo urejeno javno razsvetljavo na prehodih za pešce na glavni - 
državni cesti ter pozove k ureditvi boljše razsvetljave.  

6. Pohvali predsednika krajevne skupnosti Holmec, ki je uredil sanacijo ceste v 
štirinajstih dneh. Župan dopolni, da so bila dela končana v še krajšem času.  

 

Občinski svetnik Andrej Stermec je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
7. Pohvali izvedbo krožišča - otočka v naselju Stare sledi. 
8. Opozori, da prevaljski gasilci še vedno niso dobili gasilske lestve ter opozori, da je 

zakonski rok 1.1.2014. 
9. Pozove občinsko upravo Občine Prevalje, da organizira predavanje na temo 

ogljikovega monoksida, saj so občani premalo osveščeni o njegovi škodljivosti.  
 
Občinski svetnik Franc Juričan je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

10. Pohvali realizacijo pobud in vprašanj. 
11. Opozori, da na seji nima mikrofona. Nadalje opozori, da brezžična povezava slabo 

deluje.  
12. Apelira na župana, da se drži svojih obljub.  
13. Opozori na visoke stroške odvetniških storitev, opravljenih za Občino Prevalje.  

 
Občinski svetnik Marjan Sonjak je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

14. Vpraša gospo podžupanjo, Margareto Jukič, kako daleč je projekt ureditve vaškega 
jedra Šentanel ter kakšne so možnosti za uspeh pri tem projektu. - podžupanja 
odgovori, da je bil projekt dan v nabor projektov RRA do leta 2020 in je pri razvojnih 
projektih RRA prijavljen.  

15. Vpraša, kakšne so možnosti izgraditve čistilne naprave v Šentanelu. - Župan 
odgovori, da bo to skupni projekt občin koroške regije, ter da se bodo prijavili za 
pridobitev evropskih sredstev. Gospod Sonjak opozori, da je predlog izgradnje 
čistilne naprave predviden v proračunu za prihodnje leto ter da želi, da se ga tekom 
leta ne umakne. Zaključi z voščilnico občanom in občankam.  

 
Občinski svetnik Dušan Golnar je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

16.  Vpraša glede kompenzacijske omare.  
17. Opozori na menjavanje vhodnih vrat občinskih stanovanj v stanovanjskih blokih na 

Prevaljah ter opozori, da niso izbrali primernega časa, saj je bila večina stanovalcev 
zaradi praznikov doma. 

 
 
Občinski svetnik Maks Pučelj je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

18.  Povabi na Holmec na prihod Božička in Dedka Mraza v nedeljo, 22.12.2013, ob 15. 
uri.  

 

 
K tč. 12 
RAZNO 

 
Predstavita se vodja medobčinske redarske službe, gospa Irena Došen, ter medobčinski 
redar, gospod Aleksander Hočevar.  
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Župan se zahvali članom občinskega sveta ter za konstruktivno delo čez leto ter izreče 
voščilo ob praznikih ter v letu 2014.  
 
Seja je bila zaključena ob 19. uri in 16 minut. 
 
 
       Zapisal                                                                                              Župan  
   Žiga BERLOŽNIK                                                                         dr. Matija TASIČ 
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POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 
 
 
Sklep št. 1 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 2 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 3 - Izvršen, zapisniki so odložena v zbirko listin in posredovana v objavo na      
spletu. 
 
Sklep št. 4  - Izvršeni na seji. Opravi se javna razprava.  
 
Sklep št. 5 - Izvršen na seji. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Sklep št. 6 - Izvršen na seji. Opravi se javna razprava. 
 
Sklep št. 7 - Izvršen na seji.  
 
Sklep št. 8 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 9 - Izvršen na seji, sredstva se prenesejo v upravljanje OŠ Franja Goloba 
Prevalje 
 
Sklep št. 10a - Izvršen na seji. 
Sklep št. 10b - Izvršen na seji. 
Sklep št. 10c - Izvršen na seji. 
Sklep št. 10d - Izvršen na seji. 
Sklep št. 10e - Izvršen na seji.  
 
Sklep št. 11 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 12 - Izvršen na seji. 
 
 
 


